

Dubai Schools Mirdif Anti-Bullying Policy

Name	Implementation Date	Last Reviewed	Next Review	Applicable to
Elementary Principal DSM	September 2021	September 2023	September 2024	All Staff

Policy Statement:

Dubai Schools Mirdif is committed to providing a safe and inclusive learning environment for all students, free from all forms of bullying. Bullying disrupts the educational process, harms the emotional well-being of students, and will not be tolerated within our school community.

Definition of Bullying:

Bullying is defined as any deliberate, hurtful behavior, repeated over time, intended to harm, intimidate, or demean another individual or group. This includes, but is not limited to, physical, verbal, relational, and cyberbullying.

Reporting Procedures:

Students, staff, and parents are encouraged to report any incidents of bullying promptly. Reports can be made through the following channels:

- Informing a teacher, counselor, or staff member in person.
- Contacting any of our Safeguarding leads
- Contacting the school administration, Elementary Principal, Secondary Principal, or Principal directly.

Investigation and Response:

Upon receiving a report of bullying, the school will initiate a prompt and thorough investigation. The investigation will include interviews with all parties involved and any witnesses. If bullying is confirmed, appropriate actions will be taken, which may include disciplinary measures, counseling, and support for the victim.

Prevention and Awareness:

Dubai Schools Mirdif is committed to preventing bullying through awareness programs and initiatives. These may include: Regular anti-bullying assemblies and workshops.

Classroom discussions on respectful behavior and empathy.

Awareness campaigns throughout the school year.

Providing resources and materials to educate students, staff, and parents about bullying prevention.

Support Services:

The school will offer support services to both victims and individuals engaged in bullying behavior. These services may include counseling, peer mediation, and access to mental health resources.



Roles and Responsibilities:

Students are responsible for treating others with respect and reporting any bullying they witness.

Staff members are responsible for promptly addressing bullying incidents, offering support, and following the school's reporting procedures.

Parents are encouraged to communicate with the school and be actively involved in anti-bullying efforts.

Consequences for Bullying:

Bullying is a serious offense and may result in disciplinary actions, which may include warnings, suspensions, or expulsion, depending on the severity and recurrence of the behavior.

Monitoring and Evaluation:

The school will regularly review and assess the effectiveness of this anti-bullying policy and make necessary adjustments as needed to ensure the safety and well-being of all students.

Legal Compliance:

This policy complies with all relevant local, state, and federal laws and regulations regarding anti-bullying measures.



سياسة مدارس دبي مردف لمكافحة التنمر

الاسم	تاريخ التنفيذ	تاريخ المراجعة	تاريخ المراجعة القادمة	يطبق على
مديرة المرحلة الابتدائية في مدارس دبي مردف	سبتمبر 2021	سبتمبر 2023	سبتمبر 2024	جميع الموظفين

بيان السياسة:

تلتزم مدارس دبي مردف بتوفير بيئة تعليمية آمنة وشاملة لجميع الطلاب، خالية من جميع أشكال التنمر. يعيق التنمر عملية التعليم، ويؤذي رفاهية الطلبة عاطفياً، ولن يتم التسامح معه ضمن مجتمع مدرستنا.

تعريف التنمر:

يُعرف التنمر على أنه أي سلوك متعمد ومؤذ، متكرر مع مرور الوقت، يهدف إلى إلحاق الأذى أو التهيب أو الإهانة بفرد أو مجموعة أخرى. يشمل التنمر تصرفات- ولكن لا يقتصر عليها- التنمر الجسدي واللفظي والعلاقي والإلكتروني.

إجراءات الإبلاغ:

حثُّ الطلاب والموظفون وأولياء الأمور على الإبلاغ عن أي حالات تنمر بسرعة. يمكن الإبلاغ بالطرق التالية:

- إبلاغ معلم أو أخصائي اجتماعي أو موظف شخصياً.
- التواصل مع أحد قادة الحماية في مدارس دبي مردف
- التواصل مع أحد موظفي إدارة المدرسة، أو مديرة المرحلة الابتدائية، مدير المرحلة الثانوية، أو المديرة مباشرةً.

التحقيق والاستجابة:

عند تلقي تقرير عن حالة تنمر، ستبدأ المدرسة تحقيقاً فورياً ودقيقاً. سيتضمن التحقيق إجراء مقابلات مع جميع الأطراف المتورطة والشهود. إذا أُكدت حالة التنمر، ستتخذ الإجراءات المناسبة، والتي قد تتضمن إجراءات تأديبية وجلسات إرشادية ودعمًا للضحية.

الوقاية وزيادة الوعي:

تلتزم مدارس دبي مردف بمنع التنمر من خلال برامج ومبادرات توعية. يمكن أن تشمل هذه البرامج والمبادرات ما يلي:

- عقد تجمعات طلابية لمناهضة التنمر وورشات عمل باستمرار.
- مناقشات في الفصول الدراسية حول السلوك المحترم والتعاطف.
- حملات توعية طوال العام الدراسي.
- توفير موارد ومواد لتثقيف الطلاب والموظفين وأولياء الأمور حول منع التنمر.

خدمات الدعم:

ستقدم المدرسة وسائل دعم لكل من الضحايا والأفراد الذين يشتركون في سلوك التنمر. قد تتضمن هذه الخدمات جلسات إرشاد ووساطة الأقران وتوفير موارد الصحة النفسية.

الأدوار والمسؤوليات:

الطلاب مسؤولون عن معاملة الآخرين باحترام والإبلاغ عن أي تنمر يشاهدونه. أعضاء الهيئة التعليمية مسؤولون عن التعامل مع حالات التنمر بسرعة وتقديم الدعم واتباع إجراءات الإبلاغ في المدرسة. يُشجع أولياء الأمور على التواصل مع المدرسة ومشاركة المدرسة جهودها في منع التنمر.



عواقب التنمر:

التنمر جريمة خطيرة وقد يؤدي إلى اتخاذ إجراءات تأديبية، والتي قد تتضمن تحذيرات أو توقيف أو طردًا، حسب درجة الخطورة وتكرار السلوك.

المراقبة والتقييم:

ستقوم المدرسة بمراجعة وتقييم فعالية هذه السياسة المناهضة للتنمر بشكل منتظم وإجراء التعديلات اللازمة حسب الحاجة لضمان سلامة ورفاهية جميع الطلاب.

الامتثال للقوانين:

تتوافق هذه السياسة مع جميع القوانين واللوائح المحلية والولائية والفيدرالية ذات الصلة فيما يتعلق بإجراءات مكافحة التنمر.

